
Agent Borriello: Nie wchodzi w plany Romy
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Po półrocznym wypożyczeniu do Juventusu Marco Borriello wraca do Romy.

Turyńczycy nie zdecydowali się na wykupienie piłkarza. Napastnik nie

zostanie jednak prawdopodobnie w Romie, o czym mówił w wywiadzie dla

Sky Sport jego agent, Tiberio Cavalieri.

 

W jakich barwach będzie grał Borriello?

- Na razie nie wiemy, jest kilka wyjść i musimy wybrać najlepsze.

 

Jak czuje się chłopak po tym gdy nie został wykupiony przez Juve?

- Miał problemy kondycyjne, gdyż sześć wcześniejszych miesięcy w Romie mu nie

pomogło. Znalazł się pod uwagą Antonio Conte i rzeczy wróciły na miejsce, zarówno

pod względem indywidualnym jak i zespołowym. Oceny rynkowe mogły być

wykonane w określonym czasie. Juventus miał termin do wcześniejszego wykupu w

porównaniu do okresu mercato. Taka sytuacja może trwać do 31 sierpnia, wciąż nie

ma wielkich ruchów wokół napastników. Nie wchodzi w plany Romy, nawet jeśli uda

się na obóz przygotowawczy. Jest wiele żelaza w ogniu, jednak jest właściwym

podążać za programem drużyny.

 

Fiorentina czy kierunki zagraniczne?

- Mogę powiedzieć, że jest kilka zainteresowanych zespołów. również dlatego, że

finał sezonu w Juventusie go oświetlił. Nie zdradzę niczego mówiąc, że

zainteresowana jest również Fiorentina, jednak istnieją kroki i oceny do zrobienia.

To złożona sytuacja, której nie należy rozwiązywać w pośpiechu.
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